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aktuality

Chybí peníze na sociální služby. Najít je musí kraj

vloženo: 23.3.2019, 23.55

VYSOČINA - Jedná se asi o 220 milionů korun. Tak vysoko Kraj Vysočina vyčíslil deficit, který mu způsobí
vládní nařízení o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných službách. Tento dokument totiž...

Z práce o půlhodiny dřív. Budeme pracovat méně, shodují se politici

vloženo: 19.3.2019, 07.27

Dobrá zpráva pro zaměstnance: politici ostatních velkých stran jsou ochotni bavit se o nápadu ČSSD zkrátit
Čechům pracovní dobu ze 40 na 37,5 hodiny týdně. Špatná zpráva: nebude to hned....

Lidovci zvolili lékaře. V Senátu skončí Bradáč

vloženo: 18.3.2019, 10.07

KAMENICE - Krajským šéfem lidovců na Vysočině bude i nadále Vít Kaňkovský. Tento devětačtyřicetiletý
lékař a poslanec z Třeště neměl na sobotní krajské konferenci v Kamenici u Jihlavy protikandidáta. Lidovci...



2

Sněmovna se bude zabývat podfinancováním sociálních služeb

vloženo: 16.3.2019, 17.23

Praha - O nedostatku peněz na sociální služby bude ve středu 27. března jednat Sněmovna. Prosadili to
lidovci. Podle nich krajům na služby pro seniory, postižené a další potřebné a...

KDU-ČSL se zasazuje o změnu ve financování sociálních služeb

vloženo: 15.3.2019, 12.05

Na pátečním brífinku představili za poslanecký klub KDU-ČSL první místopředseda lidovců Marian Jurečka a
poslanec Vít Kaňkovský návrh nového bodu jednání Sněmovny - týkající se podfinancování sociálních služeb.
Poslanci se...
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Revoluční změna: pilulky na předpis dostanete domů

vloženo: 15.3.2019, 09.15

Vozíčkáři chtějí dostávat své medikamenty na recept poštou. Lékárníci ale navrhují jinou variantu. Pilulky na
recept by lidé mohli dostat, aniž by vytáhli paty z domu. Přivezla by jim je...

Žena řeší početí, neplodný přitom často bývá muž

vloženo: 15.3.2019, 09.11

Příroda to zařídila nespravedlivě. Ačkoliv za neplodnost páru je ve 40 procentech případů zodpovědný
výhradně muž, nepříjemné a rizikové procedury v rámci umělého oplodnění podstupuje vždycky žena. Dnes
se tak...
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Podle ministra Vojtěcha má odchodům lékařů zabránit závazek zůstat až čtyři roky v Česku

vloženo: 12.3.2019, 07.20

Úbytku lékařů má zabránit závazek, že zůstanou po skončení studia tři až čtyři roky pracovat v Česku. V
pořadu TV Prima Partie to 10. února řekl ministr zdravotnictví Adam Vojtěch...

„Nemá odvahu, fatálně selhala“. Maláčovou kritizují za rezignaci na reformu důchodů

vloženo: 11.3.2019, 07.46

Ministryně je nekompetentní a nemá odvahu se pustit do větších změn. Tak hodnotí někteří členové
důchodové komise šéfku resortu práce a sociálních věcí Janu Maláčovou (ČSSD), která prohlásila, že Česká...

Interpelace ve věci nedostatek financí na platy zdravotních sester

vloženo: 7.3.2019, 19.29

Poslanecká sněmovna 7.3.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: nedostatek financí na platy zdravotních sester.
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Interpelace ve věci ochrany zdravotníků před TBC zahraniční pracovníků

vloženo: 7.3.2019, 19.25

Poslanecká sněmovna 7.3.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: ochrany zdravotníků před TBC zahraniční pracovníků.

Interpelace ve věci nedostatek financí v sociálních službách

vloženo: 7.3.2019, 18.05

Poslanecká sněmovna 7.3.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministryni práce a sociálních věcí
Janu Maláčovou ve věci: nedostatek financí v sociálních službách
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Spolupráci rezortů na reformě péče o duševní zdraví má zajistit akční plán. Na vládu poputuje
během pár měsíců

vloženo: 22.2.2019, 19.55

Na vládu by měl ještě v tomto čtvrtletí doputovat akční plán pro duševní zdraví, který má zajistit spolupráci
všech rezortů na reformě psychiatrické péče. Zároveň ministerstvo zdravotnictví pracuje na novelizaci
zákona...

Vít Kaňkovský: Kamenný hospic na Vysočině by měl být součástí uceleného systému!

vloženo: 14.2.2019, 18.55

Jihlava - Město Havlíčkův Brod odsouhlasilo darování pozemku na stavbu kamenného hospice. Zdá se tedy,
že výstavbě kamenného hospice na Vysočině nic nebrání. Jaký je ale postoj největší zdravotní pojišťovny...
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V sociálních službách chybí peníze. Co na to vedení kraje?

vloženo: 12.2.2019, 11.50

Máte babičku v domě s pečovatelskou službou nebo máte v rodině někoho, kdo využívá pomoci s některými
úkony od pracovníků Charity? Pak bohužel nevíte, jestli na péči o ně letos budou mít poskytovatelé...


